
 

Protokół nr XXI/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 30 czerwca 2016 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.45 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XV/96/2015 z dnia 28 grudnia 2015 r. w sprawie: 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016r. 

w gminie Lwówek. 

9. Projekt uchwały w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta i gminy Lwówek”. 

10. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

11. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XV/98/2015 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Nowotomyskiemu. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r.  

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 



17. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący Rady, 

Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy, pracownika samorządowego oraz społeczeństwo uczestniczące 

w obradach XXI sesji. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 14 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecny radny usprawiedliwiony z powodu choroby to Pan Tadeusz Kachel. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się  

w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XX sesji.  

Następnie Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosił radnych o wyrażenie woli w formie głosowania przyjęcia 

tego protokołu. 

Radni przyjęli 14 głosami „za” ("jednogłośnie") protokół z XX sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że porządek obrad wraz z materiałami 

został doręczony wszystkim radnym i zadał pytanie, czy ktoś wnosi do niego ew. 

poprawki. 

Do przedstawionego przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządku obrad XXI sesji nie 

wniesiono propozycji zmian. 



 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny przedstawił zebranym informacje o swojej 

pracy w okresie międzysesyjnym.  

Treść przekazanej informacji w wersji papierowej załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 31.05.2016 DO 30.06.2016 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 Przedstawicielem firmy Maximus Broker w sprawie ubezpieczenia mienia 

 Sekretarzem Nadleśnictwa Pniewy w sprawie wycinki Lasu Białe Błota 

 p. Katarzyną Bielerzewską z BARKI w sprawie kąpieliska w Koninie 

 p. Dominiką Górawską z firmy DOMOBEST w sprawie działek 

 przedstawicielami UAM w sprawie rewitalizacji Rynku 

 Józefem Ćwiertnią w sprawie współpracy gminy Pniewy z gminą Lwówek w zakresie 

zadań wodociągowych i kanalizacyjnych 

 studentami UAM w sprawie rewitalizacji Rynku 

 p. Mikołajskim przedstawicielem firmy Infrakom w sprawie budowy dróg Komorowo, 

Komorowice, Konin. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 Spotkaniu przy śniadaniu członków Stowarzyszenia KOLD – Zębowo 

 Spotkaniu Rad Gmin obszaru KOLD – Pniewy 

 Podsumowaniu kontroli wewnętrznej przeprowadzonej przez Biuro Zamówień 

Publicznych z Leszna 

 Festynie rodzinnym organizowanym przez Przedszkole Lwówek 

 Dniu Buraka Cukrowego w Trzciance 

 X Międzydekanalnym Turnieju Piłki Nożnej Drużyn Parafialnych 



 Nocy Kupały 

 Dniach Pniew 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 

 VI Igrzyskach dla osób niepełnosprawnych – Nowy Tomyśl 

 uroczystości pożegnania absolwentów Gimnazjum - Lwówek 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrywania ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2016 r. zadań publicznych 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiany dotyczą przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej w tym 

zapewnienie środków na stypendia dla uczniów za szczególne wyniki w nauce 

 w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w III przetargu 

ustnym nieograniczonym – działka w Chmielinku nr 316/2 o pow. 0,1686 ha, cena 

wywoławcza 45.000 zł. 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 

1. Przebudowa drogi gminnej - ul. Słonecznej w miejscowości Lwówek, wraz 

z budową ciągu pieszo - rowerowego w ul. Ogrodowej,  

2. Zmiana sposobu użytkowania budynku przedszkola we Lwówku wraz 

z rozbudową i przebudową istniejącej części na dodatkowe oddziały żłobka 

Rozstrzygnięto  

 

Otwarty konkurs ofert na następujące zadania: 

Zadanie nr 1. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej  

w zakresie uzależnień (w tym uzależnień behawioralnych) i przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie. 

 

 



1 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 

1.900 zł 

 RAZEM 1.900 zł 

 

Zadanie nr 2. Wspieranie działań podejmowanych przez organizacje pozarządowe 

ukierunkowanych na profilaktykę i rozwiązywanie problemów alkoholowych  

i przeciwdziałanie narkomanii. 

 

1 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 

2.200 zł 

2 Gospodynie Wiejskie Pakosław   800 zł 

 RAZEM 3 000 zł 

 

Zadanie nr 3 Letni wypoczynek dzieci i młodzieży 

 

1 Polskie Stowarzyszenie na rzecz osób z upośledzeniem umysłowym 

Koło w Lwówku Wlkp. 
2 000 zł 

2 Stowarzyszenie Aktywna wieś Zębowo 4 500 zł 

3 Uczniowski Klub Sportowy „ ISKRA” 6 000 zł 

4 Stowarzyszenie Rodziców i Przyjaciół Szkoły w Grońsku Małe jest 

Piękne 
3 600 zł 

5 Stowarzyszenie Nasze Brody 6 500 zł 

6 Stowarzyszenie „Bródki nasza wieś aktywna 500 zł 

7 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 
5 000 zł 

8 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 900 zł 

9 Stowarzyszenie Nasz dom – Lipka Wielka 1 000 zł 

 RAZEM 30.000 zł 

 

Rozstrzygnięto postępowanie o zamówienie publiczne na ubezpieczenie mienia 

i odpowiedzialności Gminy Lwówek na okres 36 miesięcy od dnia 01.07.2016r. do 

dnia 30.06.2019r. w podziale na III części. Wpłynęło 5 ofert, z których wybrano 

najkorzystniejsze: 

Część I Zamówienia: ubezpieczenie mienia od ognia i innych zdarzeń losowych, 

ubezpieczenie mienia od kradzieży z włamaniem i rabunku oraz od kradzieży zwykłej, 

ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk, 

ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej, 

ubezpieczenie szyb od stłuczenia, 

ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków. 



Wybrano  Towarzystwo Ubezpieczeń i Reasekuracji WARTA S.A. Centrum Obsługi 

Klientów Korporacyjnych z siedzibą we Wrocławiu ul. Wichrowa 1A 60-449 Poznań 

 

Część II Zamówienia: 

 

ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej posiadaczy pojazdów mechanicznych, 

ubezpieczenie autocasco, ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków 

kierowcy i pasażerów, ubezpieczenie assistance. 

Wybrano Concordia Polska Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych ul. Św. Michała 

Poznań 

 

Część III Zamówienia: 

 

ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków członków ochotniczej straży 

pożarnej wybrano Concordia Polska Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych ul. Św. 

Michała Poznań 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz uzupełnił swoją wypowiedź informując, że 

zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami ogłoszony został przetarg na sprzedaż mienia 

komunalnego, w postaci wycinki i sprzedaży wyciętego drewna w lesie tzw. - "Białe 

Błota". Powyższe zostało uzgodnione z Nadleśnictwem Pniewy. 

Ponadto Burmistrz poinformował o przebiegu realizacji w Gminie Lwówek Programu 

Rządowego 500+ i stwierdził, że wpłynęło 815 wniosków w tym 67 drogą 

elektroniczną. 

Wydano na dzień dzisiejszy 810 decyzji, którymi objęto 1239 dzieci.  

Wydano 6 decyzji odmownych. 

Kwota wydatkowana za miesiąc IV, V i VI wyniosła 1.832.305 zł. 

 

Ad. 7 Interpelacje 

 

-Radny Czarkowski odczytał pismo dot. niezadowolenia z udzielonych odpowiedzi 

przez Burmistrza MiG na interpelacje z 30.05.2016 r. w odniesieniu do wydatkowania 

publicznych środków z budżetu gmina za 2015r.  

 

Ad. 8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XV/96/2015 z dnia 28 grudnia 2015 r.  



w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2016r.w minie Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że w związku z niewykorzystaną  

kwotą środków z 2015r., planowana kwota wydatków na realizacje zadań ujętych  

w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zwiększy się  

o 26.602,95zł i wynosi obecnie 171.602,95zł. 

-Radna Woźna prosiła o wskazanie placów zabaw, na które została podzielona kwota  

w wysokości 22.000,00 zł. 

-Przewodnicząca Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi Pani Górna wyjaśniła, że  

środki te przekazano na doposażenie placu zabaw w Lwówku i Pawłówku. 

-Radny Czarkowski interesował się wskazaniem wymiernych skutków podjętych 

działań w przedstawionym tu programie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że osobiście zna 5 osób, które po 

działaniach tej Komisji żyją w abstynencji. Wcześniej korzystały one z mityngów, 

z porad psychologa i innych form przewidzianych działaniem tej Komisji.  

Druga bardzo ważna forma działań tej Komisji to objecie opieką dzieci  

z rodzin nieradzących sobie życiowo, poprzez korzystanie z świetlic, placów zabaw,  

organizowanych wycieczek, czy też innych form rekreacji. 

-Pani Górna stwierdziła, że pewna grupa społeczności żyje w takiej przestrzeni, gdzie 

my chcemy dopomóc w egzystencji życia codziennego. Podejmujemy więc wiele 

działań, które pozwoliłyby wrócić do ogólnej wspólnoty. To dlatego te świetlice, to 

dlatego te place zabaw, ale i też mityngi czy porady psychologa. Musimy sobie zdać 

sprawę, że alkoholizm to ciężka choroba, którą my poprzez nasze działania chcemy 

ograniczyć i wesprzeć tych uzależnionych w jej pokonaniu. 

Dlatego byłoby bardzo wskazane, aby Komisja mogła się spotkać wspólnie z radnymi  

i omówić niektóre działania. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poparł propozycje Przewodniczącej Komisji  

i stwierdził, że zostanie taka tematyka uwzględniona w planach pracy Rady. 

Z uwagi, iż nie zgłoszono więcej zapytań Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/126/2016 zmieniająca uchwałę nr XV/96/2015 z dnia 28 grudnia 2015r 

w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  



na 2016r.w gminie Lwówek została przyjęta „jednogłośnie” (14 głosami „za”) i załączona  

jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie miasta i gminy Lwówek”. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że nowelizacja ustawy 

spowodowała to, że ten regulamin utraci swoja moc w dniu 30 czerwca. 

W tym miejscu Burmistrz omówił szczegółowo zmiany wprowadzone do regulaminu 

utrzymania czystości i porządku, informując między innymi o zmianie częstotliwości 

odbioru odpadów komunalnych z  budynków wielorodzinnych, o zlokalizowaniu 

pojemników w pobliżu drogi dojazdowej oraz w przypadku braku możliwości 

podłączenia się do kanalizacji sanitarnej konieczności uszczelnienia szamba, czy 

pobudowania przydomowej oczyszczalni ścieków. 

-Radny Czarkowski zwrócił uwagę na zapis w regulaminie o przeprowadzaniu 

deratyzacji w miejscach publicznych. Czy takimi działaniami będzie objęta cała 

Gmina.  

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że w zasadzie w naszej gminie nie 

było jeszcze takiego przypadku. Jeśli byłaby konieczność przeprowadzenia deratyzacji 

np. w całej jednej miejscowości to wówczas ten proces przeprowadza się na koszt 

Gminy, natomiast w indywidualnych przypadkach koszt ponoszą sami właściciele. 

-Radna Woźna poinformowała, że w Zakładzie Uniwersytetu Rolniczego w Brodach 

przeprowadzono deratyzację, koszt ponosił Zakład i było to na tyle skuteczne, że 

obecnie nie ma już problemu z gryzoniami. 

-Radny Czarkowski interesował się §19 Regulaminu dot. budowy uszczelnionych 

szamb. Czy budowa szamb dotyczy tylko tych właścicieli, którzy nie mają możliwości 

podłączenia się do kanalizacji sanitarnej?. Czy nie można podpisać umowy  

z właścicielem posesji na cykliczny wywóz szamba, jeśli koszt budowy jest bardzo 

wysoki i to przyłącze do kanalizacji zostanie pobudowane w terminie późniejszym? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że przyłącze kanalizacyjne jest 

o wiele korzystniejsze, niż prawidłowo, cyklicznie wywożone szambo. Są wsie  

w  naszej Gminie, w których mieszkańcy są bardziej zadowoleni z kanalizacji, niż 

z przydomowego szamba.  



W budowę przyłącza sanitarnego do prywatnych posesji Gmina nie może 

partycypować. Właściciel posesji może we własnym zakresie wykonać np. prace 

ziemne, a pozostałość uzgodnić z ZGK i wówczas koszt przyłącza będzie o wiele 

niższy. 

-Radny Czarkowski interesował się ponownie, czy można podpisać umowę z ZGK na 

cykliczny wywóz szamba, a później zrealizować dopiero przyłącze do kanalizacji 

sanitarnej. 

- Burmistrz wyjaśnił, że takie działania należy uzgodnić z ZGK w Lwówku. 

Kontynuując wypowiedź radny Czarkowski zwrócił uwagę na zapis w Rozdziale VI 

Regulaminu, gdzie jest mowa o terenach na których uczęszczają psy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że za psa odpowiedzialny jest 

właściciel. Jest to niewyobrażalne, aby na terenie gminy można było wytyczyć teren, 

na którym mają poruszać się pieski. Każdy posiadacz psa zna swoje obowiązki, nie 

mówiąc już o obowiązku sprzątania po swoich "pupilach". 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji opinię, która jest pozytywna. 

 

Z uwagi, iż nie wniesiono więcej zapytań Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr XXI/127/2016 w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie miasta i gminy Lwówek” została przyjęta 13 głosami „za”, 

przy 1 głosie „wstrzymującym się” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że ta uchwała doprecyzowuje 

nasz Regulamin, a nowością jest to, że te firmy których działalność jest prowadzona 

we własnych budynkach mieszkalnych nie będą musiały uiszczać dodatkowych opłat 

za odpady komunalne. 

 



Nie zgłoszono uwag, ani zastrzeżeń w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, która jest pozytywna. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/128/2016 w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została przyjęta 

„jednogłośnie” (14 głosami „za”). 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że nowością tej uchwały jest 

zapis, że deklaracje będzie można składać  do Urzędu Miasta i Gminy drogą 

elektroniczną. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię ze wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej, która jest pozytywna. 

Ze względu na fakt, że nie zgłoszono uwag, ani zapytań Przewodniczący Rady Pan 

Przewoźny  przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/129/2016 w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta 13 głosami „za” przy  

1 głosie „wstrzymującym się” i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XV/98.2015 Rady Miejskiej  

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ww. uchwałą korygujemy 

uchwałę, ubiegłoroczną, ponieważ wówczas kwota wykonania zadania była ustalona 

na podstawie kosztorysu inwestorskiego, a obecnie po przeprowadzonym przetargu 

cena uległa zmniejszeniu. 



 

Ponieważ nie zgłoszona uwag, ani zapytań w związku z tym, Wiceprzewodniczący 

Rady Pan Kasperczak przedstawił opinię wypracowana przez stałe Komisje, która jest 

pozytywna. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/130/2016 zmieniający uchwałę nr XV/98.2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi 

Nowotomyskiemu została przyjęta 14 głosami „za” i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Budżet niniejszą uchwałą 

został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 1.626.453,00 oraz po stronie 

wydatków o kwotę 2.433.507,24  

Zmiany dotyczą: 

 

DOCHODY: 

 

1. Umniejszenie planu dochodów w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 

6300 Dotacja celowa z tytułu pomocy finansowe- kwota 27.000,00 (dofinansowanie 

przebudowy dróg  dojazdowych – środki z byłego FOGR-u – zmiana umowy). 

 

2. Umniejszenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75801 Subwencja oświatowa, 

§2920 Subwencja – kwota  234.043,00 (Pismo Ministerstwa). 

 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75616 wpływy podatkowe od osób 

fizycznych , § 0500 podatek od czynności cywilnoprawnych – kwota 30.000,00. 

 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75621 Udziały gmin w podatkach, § 

0020 Podatek dochodowy od osób prawnych – kwota 40.000,00. 

 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801 , rozdział 80104 Przedszkola, § 0750 wpływy 

z dzierżaw – kwota  400,00 (dot. P-le Lwówek). 

 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80110 Gimnazjum , §0690 różne 

opłaty – kwota 100,00 (za duplikaty legitymacji szkolnych). 



 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i 

kluby, - kwota ogółem 4.000,00 w tym: § 0750 wpływy z dzierżaw – kwota 2.000,00 i 

§ 0960 darowizny pieniężne – kwota 2.000,00. 

 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki , § 6330 Dotacje 

celowe z budżetu państwa na realizacje inwestycji – kwota 789.796,00.(Pismo 

Wojewody Wlkp). 

 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75616 Wpływy podatkowe od osób 

fizycznych , § 0360 spadki i darowizny – kwota 7.000,00. 

 

10. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85211 Świadczenia wychowawcze, 

§ 2060 Dotacje celowe. – kwota 1.000.000,00 (pismo Wojewody Wlkp- środki na 

świadczenia 500+). 

 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 2030 

Dotacje celowe- kwota 16.200,00 z przeznaczeniem na realizacje programu „Pomoc 

państwa  w zakresie dożywiania” (Pismo Wojewody Wlkp). 

WYDATKI:  

1. Umniejszenie planu wydatków  w dz. 600, rozdział 60014 Drogi publiczne 

powiatowe, § 6300 Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między j.s.t – 

kwota 190.000,00 z zadania „Dotacja celowa dla Powiatu Nowotomyskiego na 

udzielenie pomocy finansowej na budowę drogi nr 2733P Grońsko- Krzywy Las- 

Grudna. (kwota wynikająca z kosztorysu inwestorskiego z 3.489.944,23, po przetargu 

zmniejszona do kwoty 2.279.494,74). 

 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki, § 6050 Wydatki 

inwestycyjne – kwota 789.796,00 z przeznaczeniem na dofinansowanie  realizacji 

zadań wynikających z ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3 – program  „MALUCH – 

edycja 2016” – kwota 789.796,00 (środki z dotacji). 

 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. w dz. 853, rozdział 85305 Żłobki, § 6050 

Wydatki inwestycyjne – kwota 780.000,00  na rozbudowę i modernizację budynku 

z przeznaczeniem na żłobek (środki Gminy). 

 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby – kwota ogółem 4.451,29, w tym: § 4210 zakup materiałów – kwota 2.000,00 

oraz § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 2.451,29 z przeznaczeniem na bieżące 

utrzymanie świetlic wiejskich. 

 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010 , rozdział 01008 Melioracje wodne, § 2830 

Dotacja celowa z budżetu na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 



pozostałym jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych – kwota 

10.000,00 (wniosek Spółki Czarna Woda celem konserwacji rowu szczegółowego 

w miejscowości Krzywy Las jako 35% kosztów realizacji zadania – 40% kosztów 

dofinansowane zostaje z Urzędu Marszałkowskiego, pozostała kwota ze składek 

członkowskich Spółki Czarna Woda). 

 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 700, rozdział 70001 Zakłady gospodarki 

mieszkaniowej, §6210 Dotacje celowe z budżetu na dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji samorządowego zakładu budżetowego – kwota 30.000,00 z 

przeznaczeniem na przebudowę i adaptację pomieszczeń na lokale socjalne 

(mieszkalne) w miejscowości Konin. 

 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, w § 

6050 wydatki inwestycyjne  - kwota ogółem 31.000,00 w tym: 

- umniejszenie planu wydatków w zadaniu  „Przebudowa drogi gminnej w 

Komorowie” kwota 37.000,00 

 

- umniejszenie planu wydatków w zadaniu „Przebudowa drogi w miejscowości 

Konin” – kwota 88.000,00 

 

- zwiększenie planu wydatków w zadaniu „Przebudowa drogi gminnej 

w miejscowości Komorowice” – kwota 56.000,00 –(przedłużenie odcinka tej drogi 

o 600 mb). 

 

- zwiększenie planu wydatków w zadaniu „Przebudowa ulicy Słonecznej w Lwówku”  

  kwota 100.000,00 

       8. Zwiększenie planu wydatków w dz. 851,- kwota ogółem 26.602,95 w tym: 

          -  rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi – 25.102,95 z tego: 

               § 4170 wynagrodzenia bezosobowe- kwota 1.000,00 

 § 4210 zakup materiałów – kwota 19.102,95 

§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 5.000,00 

 

          -  rozdział 85153 Przeciwdziałanie narkomanii – kwota ogółem 1.500,00, z tego: 

 § 4210 zakup materiałów – kwota 1.000,00 

 § 4300 zakup usług pozostałych – kwota  500,00 

 

Środki przeznacza się na zorganizowany wypoczynek dzieci, na prowadzenie zajęć 

w świetlicach socjoterapeutycznych, doposażenie placów zabaw, zakup drobnego 

sprzętu sportowego, zakup broszurek i materiałów dot. zapobieganiu narkomanii i 

przeciwdziałania  alkoholizmowi. (środki z 2015 roku). 

 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe- kwota 

ogółem 10.000,00 w tym § 4210 zakup materiałów – kwota 5.000,00 oraz § 4300 

zakup usług – kwota 5.000,00 z przeznaczeniem na organizację turnieju dla dzieci 

przeprowadzanego z gminami partnerskimi w okresie wakacyjnym. 



 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750 rozdział 75075 Promocja j.s.t. – kwota ogółem 

 7.000,00, § 4300 zakup usług – kwota 7.000,00 z przeznaczeniem na wykonanie 

materiałów promocyjnych dla Gminy. 

 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 710, rozdział 71095 Pozostała działalność, § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 4.257,00  z przeznaczeniem na zrzut ścieków dot. 

szaletów miejskich oraz zapłatę za faktur z tyt. zbieranej opłaty targowej. 

 

12. Umniejszenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80113 Dowożenie uczniów do 

szkół, § 6060 Zakupy inwestycyjne – kwota 96.000,00 (Bus do przewozu dzieci 

niepełnosprawnych nie zostanie zakupiony z uwagi na brak dofinansowania ze 

środków PFRON). 

 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół, 

§ 4270 zakup usług remontowych – kwota 3.000,00 z przeznaczeniem na naprawę 

autobusu szkolnego. 

 

14. Zmiana przedsięwzięcia kreślonego w ramach funduszu sołeckiego Brody z zadania pn 

” Budowa chodnika przy drodze gminnej” – kwota 10.000,00 z dz. 600, rozdział 

60016, § 6050 – całość do dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne , § 4300 

zakup usług pozostałych    kwota 10.000,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie 

dróg. 

 

15. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w ramach funduszu 

sołeckiego sołectwa Posadowo w dz. 921, rozdział 92195 Pozostała działalność, § 4210 

zakup materiałów – kwota 1.000,00 do § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 

1.000,00 w zadaniu „Kultywowanie tradycji wiejskich”. 

 

16. Przeniesienie w planie wydatków funduszu sołeckiego sołectwa Chmielinko i zmiana 

przedsięwzięć , w tym: 

-  z dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne z § 6050 z przedsięwzięcia pn. 

„Modernizacja chodnika” – kwota 10.000,00  na przedsięwzięcie pn. „Podbudowa 

i utwardzenie drogi gminnej w miejscowości Chmielinko” do dz. 600, rozdział 60016, 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 5.000,00 oraz § 4300 zakup usług pozostałych – 

kwota 5.000,00 

 

- z dz.921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, z § 4300 zakup usług – 

kwota 300,00 z przedsięwzięcia pn. „Wywóz nieczystości z Sali wiejskiej” – na 

przedsięwzięcia pn. 

”Czyszczenie studzienek” do dz. 600, rozdział 60016, § 4300 zakup usług pozostałych 

– kwota 300,00. 



 

- z dz. 921, rozdział 92195, z § 4300 zakup usług pozost. – kwota 500,00 

z przedsięwzięcia pn.”Kultywowanie tradycji wiejskich” na przedsięwzięcie 

pn.”Utrzymanie terenu wiejskiego” do dz. 900, rozdział 90004 Utrzymanie zieleni, § 

4210 zakup materiałów – kwota 500,00. 

17. Przeniesienie w planie wydatków w dz. 801 , rozdział 80101 Szkoły podstawowe , z § 

6800 

Rezerwy inwestycyjne – kwota 150.000,00 na przeprowadzenie modernizacji 

budynków oświatowych w okresie wakacyjnym a mianowicie: 

       do  dz. 801, rozdział 80101 § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota ogółem  

101.000,00 z tego: SZKOŁY PODSTAWOWE 

       BRODY:     kwota 28.000,00 

    - modernizacja budynku oświatowego – SP Brody  

       CHMIELINKO:       12.000,00 

- modernizacja budynku oświatowego -  SP  Chmielinko – 12.000,00 

     SP  LWÓWEK:       14.500,00 

- modernizacja budynku oświatowego -  SP  Lwówek – 14.500,00 

PAKOSŁAW:            8.000,00 

- modernizacja budynku oświatowego  SP Pakosław – 8.000,00 

POSADOWO:        12.500,00 

- modernizacja budynku oświatowego SP Posadowo 12.500,00 

ZĘBOWO:          26.000,00   

- modernizacja boiska  sportowego przy SP Zębowo – kwota 26.000,00 

Do dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe §6060 zakupy inwestycyjne– kwota 

7.000,00 

W tym: 

PAKOSŁAW:      7.000,00 

- zakup komputerów do pracowni komputerowej SP Pakosław 

 

Do Dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 27.000,00 

z tego: 

 

Przedszkole Brody – kwota 10.000,00 

- modernizacja budynku Przedszkola w miejscowości Brody  10.000,00 

Przedszkole Chmielinko – kwota 17.000,00 

- modernizacja budynku przedszkola w miejscowości Chmielinko 17.000,00 

 

Do Dz. 801, rozdział 80110 Gimnazjum , § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 15.000,00 

GIMNAZJUM:       15.000,00 

- modernizacja budynku oświatowego – Gimnazjum w Lwówku  - kwota 15.000,00 

 

18. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750, rozdział 75023 

Urzędy gmin, z § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 1.000,00 do § 4280 zakup 

usług zdrowotnych – kwota 1.000,00 z przeznaczeniem na badania okresowe 

pracowników. 

 

19. Zwiększenie planu wydatków w dz. 700, rozdział 70005 Gospodarka gruntami 

nieruchomościami, § 4530 Podatek od towarów i usług – kwota 7.000,00 



 

20. Zmiana załącznika dot. samorządowego zakładu budżetowego z uwagi na podwyżkę 

stawek czynszu od 01 września 2016r  w związku z powyższym przychody zwiększają 

się o kwotę 11.000,00  w § 0750 o kwotę 6.000,00 oraz w § 0830 0 kwotę 5.000,00. 

Zwiększeniu ulegają planowane koszty o kwotę 11.000,00 oraz dokonuje się zmian w 

planie pomiędzy paragrafami. 

Zmniejszenia : 

§ 4010 wynagrodzenia 44.200,00 

§ 4040 dodatkowe wyn. roczne – 2.975,00 

§ 4110 skł. ZUS 6.031,00 

§ 4120 skł. FP 900,00 

Zwiększenia : 

§ 4170 wynagr. Bezosobowe 10.000,00 

§ 4210 zakup materiałów  11.000,00 

§ 4270 zakup usług remontowych  44.106,00 

 

21. Zwiększenia planu wydatków w dz. 852, rozdział 85211 Świadczenia wychowawcze- 

kwota ogółem 1.000.000,00 w tym:  

852/85211 § 3110 świadczenia -  980.392,00 

852/85211 § 4010 wynagrodzenia osobowe - 10.284,00 

852/85211 § 4110 składki ZUS- 1392,00 

852/85211 § 4120 składki FP - 197,00 

852/85211 § 4170 wynagrodzenia bezosobowe- 4.400,00 

852/85211 § 4210 zakup materiałów - 1.008,00 

852/85211 § 4300 zakup usług pozostałych - 2.127,00 

852/85211 § 4440 odpis na ZFŚS - 200,00 

Powyższe  środki przeznaczone zostaną na pokrycie części  kosztów związanych z 

wypłatą świadczeń i obsługą Programu 500+ (wynagrodzenia, przesyłki pocztowe, 

przekazy pocztowe, ZFŚS, czynsz , energia, zakup materiałów biurowych).  

 

22. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01010 Infrastruktura wodociągowa 

i sanitacyjna wsi, § 6010 Wydatki na zakup i objęcie akcji, wniesienie wkładów do 

spółek prawa handlowego – kwota 200,00 (akt notarialny z 1 czerwca 2016r. 

w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do ZGK Sp.z o.o. w Lwówku i objęcie 

nowych udziałów w podwyższonym kapitale spółki – dot. przepompowni ścieków PS-

1 o wartości 54.200,00 w tym: aport 54.000,00 – wartość nominalna udziałów (108 

udziałów x 500,00 oraz przekazanie na kapitał zapasowy Spółki 200,00 tytułem 



nadwyżki wartości wkładu niepieniężnego wniesionego przez Gminę Lwówek nad 

wartością nominalna objętych udziałów w podwyższonym kapitale. 

 (Uchwała nr XVIII/116/2016 RM z 21 marca 2016r.  w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu niepieniężnego do ZGK Sp. Z o.o. i objęcia nowych udziałów  

w podwyższonym kapitale) 

23. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852 , rozdział 85295 Pozostała działalność  

§ 3110 świadczenia społeczne- kwota 16.200,00 z przeznaczeniem na dożywianie – 

środki z budżetu państwa. 

 

- Radny Czarkowski wniósł wniosek korygujący uchwałę dot. zmiany budżetu na 

miesiąc czerwiec 2016 r. i proponował wykreślić pkt.10, a zaplanowane środki na to 

zadanie przeznaczyć na poprawę oświetlenia w Chmielinku - usytuowanie punktu 

oświetleniowego ulicznego na wjeździe do miejscowości Chmielinko. 

-Radny Wojciechowski pytał o przedstawienie kosztorysu na wskazane przez Pana 

Czarkowskiego zadanie. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że były przeprowadzone uzgodnienia  

z przedstawicielem ENEA, który stwierdził, że usytuowanie słupa oświetleniowego  

w tym miejscu to koszt 6.980 zł.  Wniosek na realizacje tego zadania został złożony 

wcześniej u Pana Kraszewskiego w Urzędzie Miasta i Gminy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy informował, że po rozmowie z Panem Kraszewskim 

wniosek radnego przekazany został już do ENEA. Wiemy, że musi być przełożona 

linia energetyczna biegnąca wzdłuż drogi powiatowej z jednej strony na druga stronę 

jezdni. Koszt orientacyjny, który niestety ale ponosi gmina waha się do ok. 20.000zł.  

Niestety nie wiemy, czy ENEA się do tego zadania dołoży, gdyż po realizacji 

inwestycja przechodzi na własność wspomnianego operatora. Po ew. realizacji tego 

zadania również gmina ponosi całkowite koszty konserwacji tego urządzenia. 

Możemy rozważyć oświetlenie Szkoły, bo i tak w przyszłym roku przymierzamy się 

do zamontowania oświetlenia solarowego. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że przedstawił fakty według oceny przedstawiciela 

ENEA. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poddał pod głosowanie wniosek Pana 

Czarkowskiego dot. zdjęcia z treści uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XV/100/2015 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie 



uchwalenia budżetu na 2016r. pkt.10, a zaplanowane środki w wysokości 7.00,00 zł 

przeznaczyć na prace związane z poprawą oświetlenia ulicznego we wsi Chmielinko. 

 

Radni 1 głosem opowiedzieli się „za” realizacją ww. wniosku, przy 8 głosach 

„przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” od głosowania. 

 

Wniosek radnego Czarkowskiego nie uzyskał akceptacji i został odrzucony. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny z uwagi, iż nie zgłoszono więcej zapytań 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/131/2016 w sprawie: zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 

2016r. została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

i załączona jest do protokołu. 

 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że wieloletnia prognoza finansowa 

jest odzwierciedleniem tabelarycznym budżetu na 2016r. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr XXI/132/2016 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

15. Odpowiedź na interpelacje.. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że ponieważ nie zgłoszono żadnej 

interpelacji dlatego przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 



16. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Radny Czarkowski zabierając głos wrócił do złożonych na piśmie interpelacji 

informując, że na dwie interpelacje oczekuje od Burmistrza odpowiedzi na piśmie, zaś 

w stosunku do tej odnośnie wykonania budżetu za 2015r. składa wniosek pisemny do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, w którym wzywa Burmistrza o uzupełnienie 

zawartych w odpowiedzi informacji ponieważ winny być one bardziej wyczerpujące, 

ponieważ dotyczą wydatkowania publicznych środków. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos stwierdził, że teraz osobiście 

odniesie się do wezwania Pana Czarkowskiego i informuje, że wykonanie budżetu 

było szczegółowo omawiane na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie 

można było zadawać pytania o wyjaśnienie i Skarbnikowi i Burmistrzowi Gminy. 

Odpowiedź, którą otrzymał radny Czarkowski jest prawidłowa i odzwierciedla 

wykonanie budżetu wraz z celowym wydatkowaniem środków. 

-Radny Kasperczak wnioskował do Burmistrza o zmianę organizacji ruchu drogowego 

na odcinku ul. Ratuszowej w kierunku Szkoły, aby wprowadzić jeden kierunek ruchu. 

Proponuje się zrobić jednokierunkową ul. Szkolną, aby to był jeden ciąg wyjazdu na 

ul. Pniewską. Dzieci dowożone są tam do Szkoły, a więc byłoby to bardziej 

bezpieczne. W zasadzie jest to wniosek od mieszkańców miasta. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że jest przygotowany plan, 

w którym proponuje się jeden kierunek ruchu z ul. Ratuszowej przez ul. Szkolną. oraz 

z Ratuszowej na ul. Średnią do lewoskrętu z ul. Szkolną. Te zmiany będą 

wprowadzone przed rozpoczęciem roku szkolnego, gdzieś w miesiącu sierpniu. 

-Radny Czarkowski zwrócił się z pytaniem jakie są możliwości zwiększenia funduszu 

sołeckiego, ponieważ obecnie oscyluje on na bazie 1%. Ponadto Pan Czarkowski 

interesował się możliwością wprowadzenia funduszu obywatelskiego w Gminie 

Lwówek. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że aby otrzymać 30% zwrot 

środków z budżetu Państwa za środki, które wykładamy na fundusz sołecki musimy 

trzymać się ścisłych reguł, które nakłada na nas ustawa. Zgodnie z ustawą należy 

uwzględnić ilość mieszkańców w danym Sołectwie i pomnożyć przez z góry 

określoną kwotę, która tak nawiasem mówiąc rok, rocznie jest zmienna. 



Zaś co do funduszu obywatelskiego, to u nas fundusz sołecki jest traktowany jako 

fundusz obywatelski, gdyż sami mieszkańcy dzielą otrzymane z budżetu gminy 

środki. Wiemy, że trwają w Sejmie prace nad tzw. funduszem dzielnicowym  

i  wówczas sam Lwówek jako miasteczko nieprzekraczające 20.000 mieszkańców 

mogłoby pozyskać środki finansowe. Jeśli będą takie środki prawne i znajdą się 

odpowiednie organizacje, które takimi środkami będą rzetelnie dysponować, to 

wówczas ten temat zostanie radnym przedstawiony. 

- Radny Czarkowski stwierdził, że z wypowiedzi Burmistrza wynika, iż traktuje się 

fundusz obywatelski jako fundusz sołecki, należy jednak rozważyć jakie są 

możliwości stworzenia takiego funduszu obywatelskiego, który funkcjonuje już w 

wielu innych gminach naszego kraju. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że abyśmy mogli przeznaczyć 

środki z budżetu gminy na takie cele społecznie pożyteczne, to musielibyśmy być 

zasobniejszą gminą, ponieważ realizując przy naszym budżecie zaplanowane 

inwestycje nie mamy już wolnych środków na fundusz obywatelski. 

-Radny Kasperczak stwierdził, że należałoby fundusz obywatelski traktować jako 

fundusz propozycji złożonych od mieszkańców do budżetu gminy na przyszły rok. 

Radni znają propozycje swoich wyborców i Burmistrz również je zna, a więc 

należałoby się wówczas zastanowić po szczegółowym przeanalizowaniu, czy 

uwzględni się proponowane zadanie w budżecie, czy i też nie. Nie ma to być 

wydzielona z góry kwota w budżecie, tylko forma propozycji składanych przez 

mieszkańców do budżetu na kolejny rok. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że propozycja radnego Kasperczaka jest bardzo 

sensowna, gdyż wówczas mieszkańcy danej wsi mogli by się więcej zaangażować  

w  rozwój swych środowisk. 

-Ponownie Pan Kasperczak stwierdził, że jeśli radni składają do końca września 

propozycje zadań do budżetu na kolejny rok, to można tu i też rozważyć propozycje 

zgłaszane przez mieszkańców. 

-Radny Wojciechowski informował, że sami radni i każde sołectwo mają prawo 

zgłaszania propozycji do budżetu na kolejny rok, a więc abyśmy nie doszli do 

paradoksu, że będą powielać się propozycje jeszcze od indywidualnych mieszkańców 

na niektóre zadania, które planuje się do realizacji. Może wówczas dojść do takiej 

sytuacji, że pracownicy będą musieli przekładać niezliczone sterty papieru dotyczące 

tego samego problemu. 



-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że można by stworzyć pewną 

aplikacje na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy Lwówek. Wypisać zadania, 

które może realizować Gmina i wówczas rozważyć zgłoszone tam propozycje. Aby 

określić jakąś formę punktacji to należałoby rozważyć te propozycje, które miałaby 

największe poparcie wśród internautów, poprzez tzw. komputerowe kliknięcie. 

Uniknęlibyśmy w ten sposób lawiny różnego rodzaju zbędnych zgłoszeń. 

-Radny Trzybiński interesował się budową chodników przy drogach powiatowych  

w  Brodach i Zębowie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że dopóki nie będzie u nas 

kosztorysu inwestorskiego wystosowanego przez Powiat Nowotomyski, to my nie 

wiemy o jakich pieniądzach mamy rozmawiać, a więc w tym temacie czekamy na 

inicjatywę Powiatu. Kontynuując wypowiedź Burmistrz informował radnych, że na 

dzień dzisiejszy trwa w naszym Urzędzie do końca miesiąca sierpnia kontrola NIK, 

która przeprowadzana tak nawiasem mówiąc jest na wniosek i obejmuje 

funkcjonowanie Schroniska Zwierząt Bezdomnych „Zwierzakowo” w Posadówku.  

W dalszej wypowiedzi Burmistrz poinformował szczegółowo radnych o realizacji 

zadania opłaty za odpady komunalne w Gminie Lwówek za I połowę 2016 r. 

Radni nie wnieśli więcej zapytań. 

 

17. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zamknął obrady XXI 

sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


